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Onderwerp Staat van onderhoud diverse straten
(waaronder de Fortuinstraat)

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling
in de cyclus?

Ja, raadsvoorstel Beheerkalender Roosendaal

20L9-2023
Beleidsterrein Beheer Openbare Ruimte

Portefeuillehouder wethouder Raaijmakers

Schriftelijke vraag

Onlangs is het raadsvoorstel 'Beheerkalender 2019-2023' aangeboden aan de gemeenteraad.
Vanuit de samenleving -onder meer vanuit het buurtpreventieteam uit de Fortuinstraat- hebben wij
meerdere verontruste berichten ontvangen. De berichten gaan onder meer over de slechte staat van
onderhoud van diverse straten, waaronder ook de Fortuinstraat. De berichten zijn divers van aard en
zijn onder meer gericht op het onderhoud van het asfalt, op de riolering en op de algehele uitstraling
van een straat. Vaak betreffen de berichten eenvoudig uit te voeren herstelwerkzaamheden.
Uiteraard is de planning in de Beheerkalender duidelijk, echter hoe passen dergelijke eenvoudige
reparaties in dit geheel.

Daarover hebben we de votgende vragen aan de portefeuitlehouder:

L. Wat is het precieze beleid aangaande het uitvoeren van eenvoudige herstelwerkzaamheden
binnen een straat en hoe verhouden dergelijke reparaties zich tot de planning vanuit de
Beheerkalender? Graag ontvangen wij een nadere toelichting op deze systematiek.

2. Vele berichten gaan over het algehele beeld van een straat en betreffen vaak eenvoudig uit te
voeren herstelwerkzaamheden (bijvoorbeeld lantaarnpalen die zijn afgebladderd). Ziet u

mogelijkheden om in de toekomst bij uiterlijk verval van de straat eerder maatregelen te
nemen? Zo ja, kunt u dit nader toelichten en hier een tijdspad aan verbind en? Zo nee, waarom
niet? Ziet u hierbij ook mogelijkheden om mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt in te
zetten bijvoorbeeld om lantaarnpalen te schilderen. Zo ja, kunt u dit nader toelichten? Zo nee,

waarom niet?

3. U geeft aan dat inwoners en belanghebbenden in de gehele voorbereiding van projecten worden
meegenomen en betrokken. Hoe bent u voornemens om inwoners en belanghebbenden te
betrekken bij (een opeenhoping van) eenvoudigere herstelwerkzaamheden, zodat zij op de
hoogte zijn van de mogelijkheden op zowel de korte als de lange termijn?

De kop in BN DeStem met betrekking tot citymarketing luidde gisteren: "op zoek naar inwoners
met een verhaal". Om het vestigingsklimaat in de gemeente Roosendaal te verhogen, is het ons
inziens vooraleerst belangrijk de leefbaarheid, bereikbaarheid en draagkracht van de binnenstad
te verhogen. Oftewel: naast verhalen van inwoners ook concrete acties. De succesfactoren
leefbaarheid, bereikbaarheid, draagkracht zijn mede afhankelijk van een algemene goede staat
van onderhoud in de binnenstad (schoon, heel en veilig) en resulteren gezamenlijk in een
grotere aantrekkingskracht op inwoners, bezoekers en -daarmee- op bedrijven die zich hier
willen vestigen. De noodzaak tot verhogen van de kwaliteit van beheer wordt ook aangehaald in



het rapport vanuit o.a. Riek Bakker: Roosendaal: Gezonde Stad, Hart van de Binnenstad moet
weer kloppen.

4. Kan de portefeuillehouder ons inzichtelijk maken in hoeverre de opvoering van kwaliteit van
beheer in de binnenstad en omliggende straten al in gang gezet is en welke concrete
veranderingen wij daar onder mogen verstaan? Zo nee, waarom niet?

Namens de fracties,

Roger van Nassau (CDA)

Eric Stroop (PvdA)

Annelies Homma (D66)

Jac Wezenbeek

Wii beantwoorden uw vragen als volgt:

L. Wat is het precieze beleid aangaande het uitvoeren van eenvoudige herstelwerkzaamheden
binnen een straat en hoe verhouden dergelijke reparaties zich tot de planning vanuit de
Beheerkalender? Graag ontvangen wij een nadere toelichting op deze systematiek.

Tijdens de thema-avond over de beheerkalender hebben wij de road geïnformeerd en
meegenomen over de totstondkoming van de beheerkolender. Daarbij hebben we lang
stilgestoan bij hoe we komen tot het uitvoeren van herstelwerkzaamheden of reconstructies.
Het structureel monitoren van de beeldkwaliteit en het structureel uitvoeren van
onderzoeken naor de technische kwoliteit van de openbore ruimte hebben wij uitvoerig
toegelicht.

Wanneer we onder de door de raod vastgestelde beeldkwoliteitsniveau's dreigen te vollen,
worden de herstelwerken ingepland binnen de beheerkolender of indien noodzokelijk ad-hoc
aonpassingen gedaon ( Calomiteit ). Wanneer de technische kwoliteit onder de moat is ,
worden er reconstructies uitgevoerd.

2. Vele berichten gaan over het algehele beeld van een straat en betreffen vaak eenvoudig uit te
voeren herstelwerkzaamheden (bijvoorbeeld lantaarnpalen die zijn afgebladderd). Ziet u
mogelijkheden om in de toekomst bij uiterlijk verval van de straat eerder maatregelen te
nemen? Zo ja, kunt u dit nader toelichten en hier een tijdspad aan verbind en? Zo nee, waarom
niet? Ziet u hierbij ook mogelijkheden om mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt in te
zetten bijvoorbeeld om lantaarnpalen te schilderen. Zo ja, kunt u dit nader toelichten? Zo nee,
waarom niet?

Neen. Onze copociteit en finonciële middelen zijn ofgestemd op de door de røad zelf
vastgestelde CROW kwoliteitsniveous C en op delen B. ln de presentatie van november 20L8,
hebben wij u op onderdelen globoal loten weten wot de financiële consequenties zijn van het
verhogen von deze kwqliteitsnormen. Het is aan de raad om daorvoor de middelen
beschikboor te stellen indien zij deze wijziging wenst.

Het voorbeeld welk u specifiek aanhaalt, betreft de openbare verlichting. Het mogen werken
aon een elektrische installatie is alleen toegestdan door voldoende onderricht personeel (
VOP ). Een VOP-er is op de hoogte van de mogelijke elektrische risico's en is in staot deze te
voorkomen bij de door hem uitgevoerde werkzoamheden. Wij zien daarvoor geen took
weggelegd bij mensen met een ofstand tot de arbeidsmarkt



3. U geeft aan dat inwoners en belanghebbenden in de gehele voorbereiding van projecten worden
meegenomen en betrokken. Hoe bent u voornemens om inwoners en belanghebbenden te
betrekken bij (een opeenhoping van) eenvoudigere herstelwerkzaamheden, zodat zij op de
hoogte zijn van de mogelijkheden op zowel de korte als de lange termijn?

ln het proces van de beheerkalender is dit geborgd. Daor waor het goat om od-hoc
werkzaamheden, worden de omwonenden altijd door ons vio huis oon huis brief en/of
vermelding in de Bode gei'nformeerd over de geplonde werkzoamheden.

4. Kan de portefeuillehouder ons inzichtelijk maken in hoeverre de opvoering van kwaliteit van
beheer in de binnenstad en omliggende straten al in gang gezet is en welke concrete
veranderingen wij daar onder mogen verstaan? Zo nee, waarom niet?

De beheerkolender wordt vostgesteld door het college en is een openboar stuk. De
toekenning van de noodzakelijke budgetten is een bevoegdheid van de road en ook die
besluitvorming is openbaar.

Hoogachtend,
Namens het college van bu en wethouders,

ijmakers,
Wethouder Beheer openbare ruimte




